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RG.0002.19.2020 

 

Protokół  Nr XIX/2020 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 29 października 2020 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 903, 

a zakończyła o godz. 9050. 

 

Ad. I. Godz. 903 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który powitał 

przybyłych radnych i zaproszonych gości. W oparciu o listę obecności i systemu głosowania 

cyfrowego stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji 

uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę 15. 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią załączniki 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 904 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  proponowany program sesji. 

Powiadomił o zmianie kolejności rozpatrzenia projektów uchwał Rady Gminy 

przewidzianych  w porządku obrad  tj. 

- w pierwszej kolejności rozpatrzyć projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki 

tej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności, 

- w drugim punkcie rozpatrzyć projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Przewodniczący Rady  poddał  pod głosowanie porządek obrad. 

W głosowaniu  porządek obrad po zmianie został przyjęty – 15 głosów „za” - jednogłośnie.  

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 29 września 2020r. 
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IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz 

stawki za pojemnik  o określonej pojemności, 

3) zmieniająca uchwałę Nr XIII/105/2020 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem z 

dnia 30 stycznia 2020r. w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok, 

4) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Podkarpackiemu, 

5) rezygnacji z udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu, 

6) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem na 

lata 2019-2029,  

7) zmian w uchwale budżetowej na rok 2020. 

     VI.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy o złożonych 

oświadczeniach majątkowych. 

     VII.   Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

     VIII.  Zakończenie XIX sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 907      

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 

29.09.2020r.  znajduje się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został 

przesłany na adresy mailowe radnym. Protokół jest  również dostępny na stronie 

internetowej www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

zaproponował, aby przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół z sesji Rady Gminy 29.09.2020r. został przyjęty bez odczytywania w głosowaniu – 

15 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 908 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz odnosząc się do wniosków zgłoszonych na sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 29.09.2020r. przedstawił stan ich realizacji: 

http://www.radomysl.pl/
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Wniosek radnego Sylwestra Polanowskiego:  

1. „Działając w imieniu mieszkańców miejscowości Nowiny zwracam się z prośbą o 

zainstalowanie oświetlenia ulicznego na istniejącym słupie elektrycznym nr 14/II w 

miejscowości Nowiny na wprost posesji nr 122. 

Uzasadnienie: Brak świetlenia jest szczególnie uciążliwy wieczorami, zwłaszcza w okresie 

zimowym. Zainstalowanie  w tym miejscu tylko jednej lampy na istniejącym już słupie 

elektrycznym nie wiąże się ze znacznymi kosztami, a z pewnością wpłynie na wzrost 

poziomu bezpieczeństwa mieszkańców.” 

Odpowiedź:  

Zainstalowanie oświetlenia na słupie nr 14/II wymaga podwieszenia lampy oraz przewodu 

oświetleniowego na 2 przęsłach. Na powyższe roboty niezbędne jest wykonanie projektu 

budowlanego. Koszt realizacji zadania około 7 tys. zł.  

W bieżącym roku środki na budowę oświetlenia zostały wykorzystane według ustalonego 

zapotrzebowania.  

 

Wniosek radnego Marcina Zielińskiego:  

2. „ Proszę o wykonanie oświetlenia drogowego przy drodze gminnej od stadionu w Żabnie 

do posesji p. Golika oraz o zamontowanie 2 lamp i słupów oświetleniowych na Osiedlu 

Słonecznym – Żabno.” 

Odpowiedź:  

Budowa oświetlenia ulicznego w m. Żabno została zrealizowana w bieżącym miesiącu. 

W celu wykonania oświetlenia ulicznego na Osiedlu Słonecznym – Żabno tj. budowa nowych 

słupów oświetleniowych, lamp ulicznych oraz przewodu oświetleniowego niezbędne jest 

wykonanie projektu budowlanego. Koszt realizacji zadania około 25 tys. zł. 

 

Wniosek radnej Cecylii Sajda i radnego Stanisława Rybaka:  

3. „Proszę o naprawę drogi Chwałowice – Witkowice (załatanie istniejących ubytków). Ubytki 

w drodze utrudniają bezpieczne poruszanie się pojazdów na tym odcinku drogi.” 

Odpowiedź:  

Ubytki w nawierzchni bitumicznej uzupełniane są masą bitumiczną, wniosek w trakcie 

realizacji. Gmina złożyła wniosek do Funduszu Dróg Samorządowych o dofinansowanie 

remontu tej drogi i jest szansa jego realizacji w przyszłym roku. 

Wniosek radnej Cecylii Sajda: 

4. „ Proszę o wyznaczenie przejścia dla pieszych na drodze wojewódzkiej w Chwałowicach 

na wysokości państwa Madej. Nadmieniam, że po obu stronach drogi znajdują się chodniki. 
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Z jednej strony chodnik kończy się i przejście zapewniłoby bezpieczne przejście na druga 

stronę dzieciom idącym ze szkoły i innym pieszym.” 

Odpowiedź:  

Wniosek został skierowany do Podkarpackiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Rzeszowie. 

Brak odpowiedzi. 

 

5\6. Wnioski radnego Rafała Czajkowskiego (w załączeniu). 

5. Wniosek dot. postawienia  przystanków autobusowych w m. Musików.  

Odpowiedź:  

Uzgadniana jest lokalizacja przystanków w ciągu drogi powiatowej nr 1019R w m. Musików z 

zarządcą drogi tj. Zarządem Dróg Powiatowych w Stalowej Woli.  

 

6. Wniosek dot. konserwacji i przeglądu rowu melioracyjnego przy stadionie sportowym i 

remontowanym placu zabaw w Rzeczycy Długiej. 

Odpowiedź:  

Miejscowość Rzeczyca Długa nie jest objęta działalnością Gminnej Spółki Wodnej. W 

związku z tym Rejonowy Związek Spółek Wodnych nie może przeznaczyć środków 

finansowych na wykonanie konserwacji. (W funduszu sołeckim m. Rzeczyca Długa na 

2021r. nie zaplanowano środków na konserwację wnioskowanego rowu melioracyjnego. 

Natomiast sołectwo przeznaczyło kwotę    2500 zł. z funduszu na konserwację, 

modernizację  innego rowu Rzeczyca Długa – Musików nr 110). 

 
Ad. V/1. Godz. 914 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki 

za pojemnik o określonej pojemności przedstawili Wójt Gminy Jan Pyrkosz i  Kierownik 

Referatu Podatków i Opłat Wioleta Moskal. 

W zestawieniu stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  przyjęto 

następujące miesięczne stawki: 

a) Stawka za odpady zbierane selektywnie w gospodarstwie domowym:  
 

-pkt.1- zamieszkanym przez 1 osobę 

Propozycja Wójta Gminy - podwyższenie stawki do 20,00 zł.  

Dotychczasowa stawka – 18,00 zł. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zaproponowała utrzymać obecną stawkę – 

18,00 zł. 
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Pozostałe Komisje Stałe bez uwag. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

W głosowaniu za stawką 20,00 zł głosowało 10 radnych. 

Za stawką 18,00 zł. głosowało 5 radnych. 

Przyjęto stawkę 20,00 zł. 

 

-pkt.2- zamieszkanym przez 2 osoby 

Propozycja Wójta Gminy - podwyższenie stawki do 40,00 zł.  

Dotychczasowa stawka – 36,00 zł. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zaproponowała utrzymać obecną stawkę – 

36,00 zł. 

Pozostałe Komisje Stałe bez uwag. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

W głosowaniu za stawką 40,00 zł głosowało 10 radnych. 

Za stawką 36,00 zł. głosowało 5 radnych. 

Przyjęto stawkę 40,00 zł. 

 

-pkt.3- zamieszkanym przez 3 osoby  

Propozycja Wójta Gminy - podwyższenie stawki do 60,00 zł.  

Dotychczasowa stawka (3 osoby i więcej) – 54,00 zł. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zaproponowała utrzymać obecną stawkę – 

54,00 zł. 

Pozostałe Komisje Stałe bez uwag. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

W głosowaniu za stawką 60,00 zł głosowało 10 radnych. 

Za stawką 54,00 zł. głosowało 5 radnych. 

Przyjęto stawkę 60,00 zł. 

 

Dwie nowe kategorie zgodnie z propozycją Wójta Gminy. 

W gospodarstwie domowym: 

-pkt.4- zamieszkanym przez 4 osoby 

Propozycja Wójta Gminy - stawka  75,00 zł.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zaproponowała stawkę – 72,00 zł. 
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Pozostałe Komisje Stałe bez uwag. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

W głosowaniu za stawką 75,00 zł głosowało 9 radnych. 

Za stawką 72,00 zł. głosowało 3 radnych. 

3 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przyjęto stawkę 75,00 zł. 

 

-pkt.5- zamieszkanym przez 5 osób i więcej 

Propozycja Wójta Gminy - stawka 90,00 zł.  

Innych propozycji nie zgłoszono. 

W głosowaniu za stawką 90,00 zł głosowało 12 radnych. 

3 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przyjęto stawkę 90,00 zł. 

 

b) Stawka za odpady zbierane nieselektywnie w gospodarstwie domowym:  
 

-pkt.1- zamieszkanym przez 1 osobę 

Propozycja Wójta Gminy - podwyższenie stawki do 40,00 zł.  

Dotychczasowa stawka – 36,00 zł. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały zgłoszoną stawkę. 

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu za stawką 40,00 zł głosowało 15 radnych. 

Przyjęto stawkę 40,00 zł. 

 

-pkt.2- zamieszkanym przez 2 osoby 

Propozycja Wójta Gminy - podwyższenie stawki do 80,00 zł.  

Dotychczasowa stawka – 72,00 zł. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały zgłoszoną stawkę. 

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu za stawką 80,00 zł głosowało 15 radnych. 

Przyjęto stawkę 80,00 zł. 

 

-pkt.3- zamieszkanym przez 3 osoby  
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Propozycja Wójta Gminy - podwyższenie stawki do 120,00 zł.  

Dotychczasowa stawka (3 osoby i więcej) – 108,00 zł. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały zgłoszoną stawkę. 

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu za stawką 120,00 zł głosowało 15 radnych. 

Przyjęto stawkę 120,00 zł. 

 

Dwie nowe kategorie wg propozycji Wójta Gminy: 

W gospodarstwie domowym: 

-pkt.4- zamieszkanym przez 4 osoby 

Propozycja Wójta Gminy - stawka  150,00 zł.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały zgłoszoną stawkę. 

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu za stawką 150,00 zł głosowało 15 radnych. 

Przyjęto stawkę 150,00 zł. 

 

-pkt.5- zamieszkanym przez 5 osób i więcej 

Propozycja Wójta Gminy - stawka 180,00 zł.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały zgłoszoną stawkę. 

Innych propozycji nie zgłoszono.  

W głosowaniu za stawką 180,00 zł głosowało 15 radnych. 

Przyjęto stawkę 180,00 zł. 

 

c) Stawki zwolnień w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości kompostujących bioodpady w kompostowniku 
przydomowym: 
 

W gospodarstwie domowym: 
-pkt.1- zamieszkanym przez 1 osobę 

Wójt Gminy zaproponował utrzymać  dotychczasową stawkę ulgi 0,50 gr.  

-pkt.2- zamieszkanym przez 2 osoby 

Wójt Gminy zaproponował utrzymać dotychczasową stawkę ulgi 1,00 zł.  

-pkt.3- zamieszkanym przez 3 osoby  

Wójt Gminy zaproponował utrzymać dotychczasową stawkę ulgi 1,50 zł.  
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Dwie nowe kategorie zgodnie z propozycją Wójta Gminy: 

W gospodarstwie domowym: 

-pkt.4- zamieszkanym przez 4 osoby 

Propozycja Wójta Gminy - stawka  ulgi 2,00 zł.  

-pkt.5- zamieszkanym przez 5 osób i więcej 

Propozycja Wójta Gminy - stawka  ulgi 2,50 zł.  

Nie zgłoszono uwag do propozycji stawek ulg zgłoszonych przez Wójta Gminy. 

W głosowaniu za przyjęciem powyższych stawek głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętymi 

stawkami. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto jednogłośnie  – 15 głosów „za”. 

Uchwała Nr XIX/153/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/2. Godz. 929 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej Kierownik Referatu Podatków i Opłat Wioleta Moskal. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIX/154/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/3. Godz. 931 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę Nr XIII/105/2020 Rady Gminy Radomyśl 

nad Sanem z dnia  30 stycznia 2020r. w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok przedstawiła  Sekretarz 

Gminy Ewa Marynowska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIX/155/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V/4. Godz. 933 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rezygnacji z udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedstawiony projekt uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIX/156/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/5. Godz. 937 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Radomyśl nad Sanem na lata 2020 – 2031 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIX/157/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/6. Godz. 940 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2020 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag i pytań do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIX/158/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI. Godz. 944 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński oraz Wójt Gminy Jan Pyrkosz  

przedłożyli informację ze złożonych oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady udzielił informacji na temat złożonych oświadczeń majątkowych 

przez radnych za 2019r. 

Poinformował, że   do złożenia oświadczeń majątkowych za 2019 rok zobowiązanych było 

14 radnych. Wszystkie oświadczenia majątkowe wpłynęły w przewidzianym terminie tj. do 

31.05.2020r.  

 Po dokonaniu analizy treści oświadczeń majątkowych złożonych do 31.05.2020r. przez 

radnych Gminy Radomyśl nad Sanem za 2019 rok i porównaniu z danymi zawartymi w 
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oświadczeniach majątkowych złożonymi w 2019 r. - stwierdzam, że nie ma żadnych 

przesłanek, aby podjąć wobec któregoś z radnych czynności określone w art.24 h ust.9 

ustawy o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący dodał, że jego oświadczenie majątkowe zostało złożone Wojewodzie 

Podkarpackiemu – oświadczenie zostało przesłane do Urzędu Wojewódzkiego w dniu 

21.05.2020r.  

Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował, że do złożenia oświadczeń majątkowych 

zobowiązanych było 18 osób. Oświadczenia majątkowe w liczbie 18 wpłynęły w ustawowym 

terminie. 

Po dokonaniu analizy oświadczeń nie stwierdzono konieczności podejmowania czynności 

określonych w art. 24 h ust. 9 ustawy o samorządzie gminnym. 

Wójt nadmienił, że jego oświadczenie majątkowe w dniu 15.05.20r. zostało przesłane do 

Wojewody Podkarpackiego. 

 

Ad. VII. Godz. 947 

Radna Marzena Garbacz, w związku z interwencją mieszkańców Dąbrowy 

Rzeczyckiej, zwróciła się o wyrównanie dołów na poboczu przy skrzyżowaniu dróg 

wojewódzkich w tej miejscowości. Prośbę motywowała wzmożonym ruchem drogowym  w 

tym miejscu przez co poruszanie się pieszych czy rowerzystów, a zwłaszcza  osób 

opuszczających parking przy nowym sklepie, jest utrudnione i zagrażające bezpieczeństwu. 

Radna nadmieniła, że w  tej sprawie zgłosi również wniosek na piśmie. 

 Radna Lucyna Jurkiewicz zwróciła się z pytaniem czy jest możliwe wystawianie od 

przyszłego roku rachunków za odbiór odpadów komunalnych za jeden miesiąc. Obecnie 

jest to dwumiesięczny okres. 

 Wójt Gminy Jan Pyrkosz odpowiedział, że zgłoszona propozycja zostanie 

rozważona. Jednak co miesięczne wystawiane faktur wiąże się z częstszym inkasowaniem 

opłat i w konsekwencji zatrudnieniem dodatkowego inkasenta. 

 

Podczas  sesji zgłoszono następujące pisemne wnioski: 

Wniosek radnej Marzeny Garbacz:  

1. „Proszę o wyrównanie (zasypanie) dołów i nierówności przy skrzyżowaniu drogi 

wojewódzkiej 855   z drogą wojewódzką 856 w miejscowości Dąbrowa Rzeczycka. Stan 

obecny znacznie utrudnia poruszanie się pieszych (po tej stronie nie ma chodnika), a w 

związku z otworzeniem nowego punktu sprzedaży detalicznej natężenie ruchu znacznie 

wzrosło.” 
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Wnioski radnego Jacka Pamuły:  

2. „ Wniosek o usunięcie drzew w rowie przy drodze gminnej Rzeczyca Okrągła – Kępa 

Rzeczycka na odcinku od pomnika A. Mickiewicza do zakrętu przy posesji p. Wermińskiego. 

W/w drzewa zagrażają złamaniem konarów. Ponadto stanowią budulec dla bobrów 

zatykających przepust pod drogą na w/w odcinku”. 

3. „ Po naprawie dziur w drogach gminnych na terenie Rzeczycy Okrągłej pojawiły się nowe. 

Remont przeprowadzono niestarannie.” 

 

4\5. Wnioski radnego Rafała Czajkowskiego (w załączeniu). 

4) dot. udzielenia pomocy finansowej na budowę małego budynku gospodarczego  dla klubu 

sportowego LZS w Rzeczycy Długiej, 

5) dot. zatrudnienia, na prośbę rodziców, nauczyciela logopedy w PSP w Rzeczycy Długiej. 

 

Ad. VIII. Godz. 950 

Na tym zakończono obrady XIX sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                                  Edward Wermiński 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 


